
 O B E C  B O H U Ň O V I C E
570 01 LITOMYŠL

ZÁPIS  ZE SCHŮZE ZASTUPITELSTVA DNE  18. 12. 2014  

přítomní zastupitelé: Jaromír Gregor
                       Božena Dvořáková

Zdeněk Kubát
Stanislava Macková
Jiří Mikulecký

                                                          Irena Vilčková

omluvení: Ladislav Ryšan 

veřejnost: Eva Novotná 
                                                          Václav Beneš

Zahájení schůze v 19:00 hodin.

Po přivítání a úvodním slovu starosta navrhl ověřovatelé zápisu:

                                                Zdeněk Kubát 
                                                           Stanislava Macková

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

a dále starosta přednesl program schůze:

1. Rozpočet na rok 2015
2. Rozpočtové opatření komunální volby
3. LIKO Svitavy – cena za svoz komunálního odpadu na 

rok 2015 
4. Oprava autobusové čekárny (okapní svody)
5. Diskuze 

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

Doplnění programu:     1. Rozpočtový výhled 2016-2017
                               2. Žádost Farní charita Litomyšl
                               3. Žádost Myslivecké sdružení Švábenice

1) ZO schválilo rozpočet na rok 2015, rozpočet je nedílnou součástí zápisu schůze.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0



2) Účetní obce přednesla rozpočtové opatření na rok 2014, které je nedílnou 
součástí zápisu této schůze.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

3) Poplatek za svoz komunálního odpadu na rok 2015 činí 612,00 Kč ZO schválilo 
poplatek pro občany 400,00 Kč, obec bude přispívat občanům 212,00 Kč

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

4) Starosta obce oznámil zastupitelům, že došlo k poškození autobusové zastávky, 
poškození řeší policie ČR.

5) Rozpočtový výhled 2016-2017, přednesla účetní obce, výhled je nedílnou 
součástí zápisu zápisu schůze.

6) Žádost Farní charity Litomyšl o finanční příspěvek na rok 2015, ZO 
schválilo příspěvek 3.000,00 Kč, příspěvek bude vyplacen v lednu 2015.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

7) Žádost Myslivecké sdružení Švábenice, ZO schválilo finanční příspěvek ve výši 
4.000,00 Kč na nákup zajíců, příspěvek bude vyplacen v lednu 2015.

pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0

8) Václav Beneš požádal ZO, aby zvážilo prodej budovy č.p. 51 , bude řešeno na 
příští schůzi ZO.

Ukončení schůze ve 20:20 hod

Zapsal: Jiří Mikulecký
   
Ověřil:  Zdeněk Kubát 
                                   Stanislava Macková

vyvěšeno: 19.12. 2014
sejmuto:


